



## **TENDER ADDENDUM**

**Rideau Canal Skateway - Janitorial  
Services Sanitary Waste Management and  
Litter Control**

**NCC Tender No.: AB001**

**August 30th, 2023**

**Page 1 of 1**

**ADDENDUM No. 1**

---

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

**Q1.** Is it possible to do a job showing and see the areas that are out to tender that require cleaning services in person?

**A1.** The areas are indicated on the Skateway maps at the 4 rest areas. The buildings are stored at our Woodroffe warehouse. A visit to the Woodroffe Warehouse is possible Friday, September 1st, 2023, between 8h30 and 10h00.

To inquire information for registration for the non-mandatory site visit, please contact Sr. Contract Officer Alyssa Brook at [alyssa.brook@ncc-ccn.ca](mailto:alyssa.brook@ncc-ccn.ca).

**All other terms and conditions remain the same.**

## **ADDENDA À LA SOUMISSION**

**Patinoire du canal Rideau –Services de  
conciergerie, gestion des eaux usées et  
contrôle des déchets**

**No. de soumission de la CCN: AB001**

**Le 30 aout 2023**

**Page 1 de 1**

**ADDENDA no. 1**

---

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat :

**Q1.** Est-il possible d'effectuer une visite pour voir en personne les zones qui font l'objet d'un appel d'offres qui ont besoin des services de nettoyage ?

**R1.** Les zones sont indiquées sur la carte de la patinoire aux 4 zone de repos. Les bâtiments sont stockés dans notre entrepôt de Woodroffe. Une visite de l'entrepôt Woodroffe est possible le vendredi 1er septembre 2023, entre 8h30 et 10h00.

Pour obtenir des informations sur l'enregistrement à la visite non obligatoire, veuillez contacter Agente Principale de Contrats Alyssa Brook - [alyssa.brook@ncc-ccn.ca](mailto:alyssa.brook@ncc-ccn.ca).

**Tous les autres termes et conditions demeurent les mêmes.**

Alyssa Brook  
Senior Contract Officer / Agente principale de contrats  
Procurement Services / Services de l'approvisionnement  
Corporate Services Branch / Direction des services généraux